

# Screening Patients, Essential Escorts, Support Persons and Visitors for Coronavirus Disease-2019 (COVID-19) CHINESE - TRADITIONAL

您的照顾和安全是最重要的。为了保护您和其他病人和工作人员的安全，请阅读以下问题，并指出您的答案供工作人员查阅。 Your care and safety is a top priority. For your protection and the safety of other patients and staff, please read the questions below and point to your answers for staff to review.

## 1. 您是否有下列症状之一(新的或恶化的)?

- 기침
- 呼吸急促
- 腹泻
- 嗅觉或者味觉消失
- 发烧 (>100.4 华氏度) 或者感觉发烧
- 发冷或身体疼痛
- 喉咙痛

或者

在过去10天内，您是否被诊断出患有COVID-19？

- 如果没有** → 给患者/必要的陪护人员/协助人员/访客一个新的外科口罩，然后继续回答下一个问题
- 如果有** → 给患者/必要的陪护人员/协助人员一个新的外科口罩，并等待进一步指示(见下文)
- 如果有** → 访客不能探访，必须离开设施

## 2. 在过去10天内，您是否与确诊为COVID-19的人有过接触？

- 如果没有** → 确保患者/必要的陪护人员/协助人员/访客戴上新的外科口罩，并继续探访
- 如果有** → 确保患者/必要的陪护人员/协助人员/访客有一个新的外科口罩，并等待进一步指示(见下文)
- 如果有** → 访客不能探访，必须离开设施

## 1. Do you have one of the following symptoms (new or worsening)?

- Cough
- Shortness of breath
- Diarrhea
- Loss of smell or taste
- Fever (>100.4 deg F) or feeling feverish
- Chills or body aches
- Sore throat

OR

Have you been diagnosed with COVID-19 in the last 10 days?

- If no** → Give the patient/essential escort/support person/visitor a new surgical mask and continue to next question
- If yes** → Give the patient/essential escort/support person a new surgical mask and await further instructions (see below)
- If yes** → The visitor cannot visit and should leave the facility

## 2. Have you been in contact with someone who has been diagnosed with COVID-19 in the last 10 days?

- If no** → Ensure patient/essential escort/support person/visitor has a new surgical mask and continue with visit
- If yes** → Ensure patient/essential escort/support person has a new surgical mask and await further instructions (see below)
- If yes** → The visitor cannot visit and should leave the facility

**ACTIONS for STAFF:** For patients: If YES to question 1 or 2: Priority for rooming and/or being seen in local designated COVID-19 care location

For essential escorts/support persons: If YES to question 1 or 2: Contact clinic for further instructions

For visitors: If YES to question 1 or 2: Visitor cannot visit and should leave the facility